
ابراهیم حاتمیکیا

شماره پرسش: ۱۴۸۴۹

تاریخ ارسال پرسش: ۰۴:۳۹:۳۰ ۱۳۹۴/۱۱/۱۸

متن پرسش

سلام استاد: نظرتون درباره ابراهیم حاتمی کیا چیه؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده؛ ابراهیم حاتمیکیا را مظهر شعورِ تاریخیِ انقلاب اسلامی میدانم که

میداند باید ما را از زیر سیطرهی فرهنگ مدرنیته در زیر سایهی انقلاب اسلامی بیاورد؛ ولی بدون

مقدسبازیهای معمول و بدون احساسات ژورنالیستی و افراطی. موفق باشید 


